
Beszámoló 

Tanulmányi információkért felelős referens 

(Ez a név még mindig nagyon hosszú, 

És a helyzeten a rendes nevem sem segít) 

 

 A küldött gyűlés óta eltelt két hétben elteltekből érthető okokból nem tudom a szokásos 

6 oldalas beszámolómat létrehozni, de azért történt néhány dolog. 

 Először is gyülekeznek a hallgatói e-mailek, azaz jön a vizsgaidőszak. Az adódó 

kérdésekre mindig igyekszem a legjobb kompetenciáim szerint válaszolni. 

 Szerdán, azaz 2017. november 22-én Dékánhelyettes asszonnyal egyeztettem több 

kérdésben is. A beszélgetésünk témái kiterjedtek a tankör rendszerre, a tanárképzés 

problémáira, az eljövendő HKR módosításokra, valamint az előfeltétel rendszer 

felülvizsgálatára és javítására.  

 Utóbbiban továbbra is szükségem lesz a szakterületi koordinátorok és az intézetek 

támogatására, most már egyre aktívabban, mivel Dékánhelyettes asszony nem szeretne útjába 

állni a kezdeményezésünknek. A javaslatokat képzési terv módosításként lehet a májusi kari 

tanács elé vinni, ahol amennyiben az intézetek támogatják a változtatásokat, nem lesz azoknak 

akadálya.  

 2017. November 20-án Sophie kérésére egy egyórás tájékoztatót tartottam egy elsőéves 

biológus tankör-csoportnak. Az előadás felettébb hasznos volt, tabuk nélküli beszélgetéssé 

fejlődött és a résztvevők komolyan érdeklődtek a szakterületi csoportülések iránt is, valamint 

felvetették egy össz-TTK-s online rendezvénynaptár létrehozását, melyről Áronnal már 

beszélgettünk.  

 Összességében a következő időszak eléggé mozgalmas lesz, a következő nyúzba 

tervezek egy vizsgajegyzetet készíteni a hallgatóság számára, hogy tisztában legyünk általános 

jogainkkal. A tanárképzéssel kapcsolatos fejleményeket is követni fogom. Vizsgaidőszak 

utánra tervezek egy tanulmányi csoportülést összehívni.  

 


